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Protokoll från sammanträde med rådet för 
funktionshinderfrågor den 12 februari 2015 

Närvarande 

Från rådet    

Anders Nordmark, ordförande  

Kerstin Hållbus, vice ordförande 

Bo Nässlander, ledamot 

Kent Malmqvist, ledamot 

Gunborg Johansson, ledamot 

Eva Larson, ledamot 

 

Från stadsdelsförvaltningen 

Ingrid Widebäck, avdelningschef  

Hillevi Andersson, sekreterare 

 

Förhinder: 

Lilia Kalmér, ledamot 

 

 

 

Sekreterare 

 

Hillevi Andersson 

 

 

Protokollet justeras   

 

Anders Nordmark    Kerstin Hållbus  

Ordförande     vice ordförande   
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1. Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordningen fastställdes. 

2.  Val av justerare 

Kerstin Hållbus utsågs till justerare av dagens protokoll.  

3. Nämndärenden 

Ingrid Widebäck informerade om de ärenden som ska behandlas på 

stadsdelsnämndens sammanträde den 19 februari. Rådet hade 

kommentarer till följande ärenden.  

 

Verksamhetsberättelse 2014 

Ingrid Widebäck redogjorde kort för hur de uppsatta nämndmålen 

har uppfyllts. Som bilagor till verksamhetsberättelsen 2014 finns 

även samtliga enheters verksamhetsberättelser att läsa på 

http://insynsverige.se/stockholm under Hägersten-Liljeholmens 

stadsdelsnämnd, sammanträde 19 februari. Rådets ledamöter är 

välkomna att höra av sig till rådets sekreterare om de önskar få någon 

enhets verksamhetsberättelse utskickad. 

 

Gångplan för Stockholm 

Rådet ansåg att det är ytterst anmärkningsvärt att 

funktionshinderfrågan inte på något sätt belyses i den handlingsplan 

som tagits fram av Trafikkontoret. Inte heller i förvaltningens 

remissvar belyses funktionshinderfrågan. Rådet poängterade att när 

funktionshinderaspekter beaktas vid anläggande av nya gångstråk 

kommer även andra grupper till gagn, till exempel kan det också öka 

framkomligheten för barnvagnar, rullatorer och personer med 

tillfälliga rörelsehjälpmedel som t.ex. kryckor.  

4. Övrig information från förvaltningen 

Förvaltningen informerade att representanter från stadsdelsnämnden 

är inbjudna för att besöka rådet den 16 april. Enhetscheferna för 

beställarenheten äldre och beställarenheten funktionsnedsättning är 

inbjudna till den 13 maj. Förvaltningen kommer att bjuda in 

närpolischefen till den 4 juni. 

 

Förvaltningen informerade om att en introduktionsutbildning för 

ledamöter i pensionärsrådet och rådet för funktionshinderfrågor 

kommer att hållas den 2 mars kl.9-11. Inbjudan kommer att skickas 

ut inom kort.  

http://insynsverige.se/stockholm
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5. Övriga frågor 

Rådets ordförande har varit i kontakt med grannstadsdelarnas 

funktionshinderråd. I höst planeras gemensamt möte med Älvsjö 

och Skärholmens råd. 

6. Besök av stadsdelsnämnden  

Rådet besöktes vid sammanträdet av följande representanter från 

stadsdelsnämnden:  

Abit Dundar, vice ordförande, gruppledare för Folkpartiet. 

Johan Faxér, ledamot, Miljöpartiet. 

Eva Fagerhem, ledamot, gruppledare för Socialdemokraterna. 

Carita Stenbacka Tenezakis, ledamot, gruppledare för 

Vänsterpartiet 

 

Samtliga ledamöter från stadsdelsnämnden framförde att rådets 

synpunkter vad gäller funktionshinderaspekter på nämndärenden är 

värdefulla för stadsdelsnämnden. De tillgänglighetsinventeringar 

som rådet genomfört i stadsdelens olika centrum är uppskattade och 

nämnden önskar även ta del av framtida 

tillgänglighetsinventeringar.  

 

Nämndrepresentanterna framförde ett önskemål om att ta del av 

rådets protokoll tidigare i syfte att få mer tid att väga in rådets 

synpunkter i de beslut som fattas i nämnden, och undrar således hur 

möjligheten ser ut att rådet tidigarelägger sina sammanträden. 

Tidigare sammanträden innebär dock kortare tid för läsning för 

rådet. Rådet ska fundera på om det är möjligt att ha kortare lästid. 

Ett annat alternativ som presenterades var att nämnden får ta del av 

protokollen via mailutskick från nämndsekreterare så snart som 

protokollet justerats.  

7. Avslutning av mötet 

Ordförande tackade samtliga ledamöter för dagens sammanträde och 

förklarade därmed mötet avslutat.  

 

 


